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Hvad er ministerens holdning til, at det ser ud til, at langt flere danskere 

kommer til at betale den nye smartphoneskat, end regeringen havde 

forudsat, og mener ministeren, at forholdene for danske virksomheder 

egentlig er blevet forbedret siden afskaffelsen af den fra alle sider udskældte 

multimedieskat?

(Spm. nr. S 517).

Begrundelse

Nye tal fra E-indkomstregisteret viser tilsyneladende, at regeringens intention 

om at nedbringe antallet af berørte af multimedieskatten ikke er lykkedes. 

Tallene viser, at ud af de 550.000 danskere, der var ramt af 

multimedieskatten, beskattes stadig tæt ved 420.000 af fri telefon hver 

måned. Det er kun 25 pct. færre end det antal danskere, der var ramt af 

multimedieskatten, og langt fra regeringens egne udregninger, der skønnede, 

at kun 130.000 ville blive berørt. Via den nye smartphoneskat bidrager 

danske virksomheder og medarbejdere med over en halv milliard ekstra 

skattekroner til statskassen.

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 22. november 2012

Lovsekretariatet


